
EVML Bowlingusektsiooni juhatuse koosolek

Koosolek toimus 17. augustil 2015.a.
Toimumise koht: Türi

Osalesid:
Raivo Tamm, EVML bowlingusektsiooni president
Hannu Kinnunen, EVML bowlingusektsiooni juhatuse liige
Tauno Timmermaa, EVML bowlingusektsiooni juhatuse liige
Rein Mölder, EVML president
Heidi Västrik, sekretär

Protokollija: Heidi Västrik

Koosoleku algus kell 15:00

Päevakord :
 - seenioride meistrivõistlused
 - treenerite koolitus 
 - demopäevad 
 - reitingusüsteem uueks hooajaks 
 - meeskondlikud meistrivõistlused 
 - võimalikud ettepanekud üldkoosolekule, eelkõige liikmemaksude osas 
 - võimaliku ümarlaua kokkukutsumine (ettepanekuid selles osas on olnud) 
 - muud küsimused (Pekka Korpi kiri, eelarve jm)

1. Pekka korpi kiri volituste andmiseks World Bowling-ule. Otsustati P.Korpit volitada asjaga 
edasi tegelema. Volitatakse Rootsit meie eest hääletama

2. Seenioride MV korraldatakse Viimsi Bowlingus, Rein aitab korraldada, reglement sama, mis 
eelmisel aastal. 

3. Võistkondliku EMV. Korraldatatkse Perona Bowlingus 2-4 oktoober , Raivo teeb reglemendi. 
Osavõtt meestel 100 € (neljased võistkonnad), naistel 75 € (kolmesed võistkonnad)

4. Treenerite koolitus. Marko ja Rein Mölder käivitavad kuu aja jooksul
5. Üldkoosolek kutsutakse kokku 3 sept kell 18 Tallinnas, Rein valmistab ette 
6. Väga pikk arutelu reitingusüsteemi üle. Mingeid põhjapanevaid otsuseid ei tehtud, Raivo 

tegeleb teemaga edasi ja teeb ettepanekud.
7. Demopäevad noortele. Alustame Põlvas ja Tartus, siis Tallinn, paralleelselt Pärnu, seejärel 

teeme vahekokkuvõtte ja paneme paika uued suunad kui vaja. Igal juhul peaks EVML 
rohkem panustama noortevõistlustele ja noorte arengule. Kasvõi tasuta noorteturniiride 
korraldamisesse jne. Välja töötatakse Facebooki-leht spetsiaalselt noorteüritusteks, Pärnu 
kogemusele tuginedes (Pärnu alustab sügisest kampaaniat omaette)

8. Ümarlaud kutsutakse kokku, aga eelnevalt vaja ette vaalmistada arutletav teemadering, et 
ei läheks lihtsalt laadaks kätte. Rein ja Raivo töötavad temaatika välja ja teevad 
ettepanekud.

9. Kodulehe ümbertegemisega hetkel ei tegeleta, kasutatakse ressurss mujale (prioriteet 
noored)

Koosoleku lõpp kell  21:30


